

卫理公会以萨迦守望者 01-07/09/2022

九月第一个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为特殊人士祷告。求神赐他们有一个健康的生活环境，不受欺辱、不被以有色眼镜看待。为他们的家人祷告，祈愿能有从神而来的能力继续陪伴和照顾特殊人士的家庭成员。

2. 为忧郁症或精神疾病家属祷告。后疫情时期，许多人面临精神疾病问题，而最终发现时已是极难处理的阶段。祈愿他们愿意敞开自己，向外寻求帮助，包括家人、朋友、教会、专业的帮助。也为他们的家人能有耐心、爱心、陪伴、关怀来祷告。

二、教会

1. 为信徒对神的顺服和委身祷告。顺服与委身是信徒对神不可或缺的特质。但因着科技时代和人文主义的兴盛，导致人们成天专注“荧幕”（手机、平板、电脑、电视等），更是提倡自我主义，导致失去了对神的顺服和委身。为现今基督徒祷告。

2. 为信徒能对罪敏感祷告。我们所信的神是圣洁的神，自然跟随祂也必须是圣洁的。为着信徒们能更加敏锐罪恶而祷告，祈愿个人能明白罪所带来的破坏性，以致甘心乐意倾向神的圣洁。

三、国家

1. 8月31日为欢庆马来亚独立日。为着马来亚能自主独立建设而感恩上帝，也期待日后继续在主的恩眷中，更上层楼。

2. 继续为目前大马界政治人士审断案件祷告，愿神的手介入，司法能秉行公义，公正公义的裁决。也保守司法单位不陷入试探，而能脱离那恶者。

四、世界

1. 巴基斯坦面临史无前例的豪雨，已有三分之一的国土被淹没，造成1136人死亡，3千多万人受难，50万人失去家园。为这些灾民祷告，政府能极速救灾，也为那些失去家属的祈求，愿神安慰。（31/08 星洲日报报道）

2. 格陵兰正面临冰层融化导致海平面上升，这是因为全球暖化所导致的后遗症，也会造成陆地面积缩减和数以万计人们失去家园。求神介入也让人们能有更高的环保意识，积极挽救地球。（31/08 星洲日报报道）

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 01-07/09/2022

Prayer items 1st week of September

1.Family

A. Pray for the disabled. Pray for God to give them a healthy living environment, free from bullying and scrutiny. Pray for their families, that they will receive strength from God to continue to accompany and care for their family members who are disabled.

B. Pray for families with depression or mental illness. In the post-pandemic times, many people are facing mental illness that is extremely difficult to deal with when it is finally discovered. Pray that they will open themselves up to seek help from family, friends, church, and professionals. Pray for their families to have patience, love, companionship, and concern.

2.Church

A. Pray for believers' obedience and commitment to God. Obedience and commitment are essential qualities of believers to God. However, due to the impact of the prosperity in technology and humanism, people are now focusing more on "screens" (mobile phones, tablets, computers, TVs, etc.), and they advocate egoism too; all these lead to the loss of obedience and commitment to God. Pray for the Christians of today.

B. Pray for believers to be sensitive to sin. The God we believe in is a holy God, and therefore believers who are following Him must also be holy. Pray for believers to be more sensitive to sin, that they would understand the destructiveness of sin and to willingly lean towards God's holiness.

3.Nation

A. 31st August is the Malaysia Independence Day. Thank God for Malaysia's independence and development of this land; and let us look forward to our country rising to greater heights by the grace of our Lord.

B. Continue to pray for the court cases against Malaysian politicians that are underway. May God's hand intervene: that the judiciary can uphold justice and make a just ruling, to keep the judiciary from falling into temptation, and free them from the temptations of the evil one.

4.World

A. Pakistan is facing unprecedented torrential rain, which has flooded one-third of the country, killing 1,136 people, and affecting more than 30 million people. About half a million people have also lost their homes. Pray for these victims; for the government to quickly provide relief, and also for God's comfort to those who have lost their family, friends and property. (Reported by Sin Chew Daily on 31/08)

B. Greenland is facing rising sea levels from the effects of Global warming on the melting ice. Thus, resulting in the shrinking of land mass and tens of thousands of people losing their homes. Shout out to God to intervene; that people have a greater environmental awareness, and are actively participating in the conservation of the Earth.

A. Keluarga

1. Berdoa untuk mereka yang perlukan keperluan khas, agar mereka mempunyai persekitaran yang baik, bebas daripada pbulian dan keaiban. Juga doa untuk keluarga mereka agar mereka dikurniai kuasa untuk terus menemani dan menjaga ahli keluarga memerlukan keperluan khas.

2. Berdoa untuk keluarga yang mengalami kemurungan atau penyakit mental. Dalam era pasca-pandemi, ramai orang digangguai penyakit mental yang amat sukar untuk ditangani apabila ia akhirnya ditemui.

Berdoalah agar mereka membuka hati, sanggup menerima bantuan daripada keluarga, rakan, gereja, dan profesional. Berdoalah agar keluarga mereka mempunyai kesabaran, kasih sayang, persahabatan, dan keprihatinan terhadap mereka.

B. Gereja

1. Berdoa untuk ketaatan dan komitmen orang Kristen kepada Tuhan. Ketaatan dan komitmen adalah sifat penting orang Kristen terhadap Tuhan. Walau bagaimanapun, disebabkan zaman teknologi dan

kemakmuran humanisme, orang terlampau bertumpuan pada "Screen" (telefon bimbit, tablet, komputer, TV, dll) dan mereka memajukan egoisme, yang membawa akibat kehilangan ketaatan dan komitmen kepada Tuhan. Berdoalah untuk orang Kristen yang ada pada hari ini.

2. Berdoa agar orang Kristen lebih sensitif terhadap dosa. Tuhan yang kita percayai adalah Tuhan yang Kudus suci. Demikian juga mereka yang sanggup menjadi pengikutnya harus juga mengerjakan kesucian. Berdoa agar orang Kristen sensitif terhadap dosa dan setiap individu memahami kesan buruk akibat dari dosa dan rela bersandar pada Tuhan.

C. Negara

1. 31 Ogos adalah sambutan Hari Kemerdekaan. Syukur kepada Tuhan atas kemerdekaan dan pembinaan di tanah ini, dan doa agar negara ini dapat terus bangkit dan meningkat di dalam rahmat Tuhan.

2. Teruskan berdoa untuk kes ahli politik negara kita yang masih dalam proses diadili. Semoga Tuhan sendiri mencampur tangan, dan badan kehakiman dapat membuat keputusan yang adil dan saksama. Juga doa agar badan kehakiman dibebaskan dari kuasa jahat, tidak terjatuh ke dalam godaan.

D. Dunia

1. Pakistan menghadapi hujan lebat yang tidak pernah berlaku sebelum ini, yang telah membanjiri satu pertiga negara, 1,136 orang mati, 30 juta lebih orang terlibat dan 500 ribu orang kehilangan rumah.

Doakan agar kerajaan dapat segera memberikan bantuan kepada mangsa-mangsa ini dan juga kepada mereka yang kehilangan ahli keluarga, semoga Allah menghiburkan hati mereka. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 31/08)

2. Greenland menghadapi kenaikan paras laut daripada ais yang cair, akibat daripada pemanasan global. Ini juga akan menyebabkan kawasan darat semakin mengecil. Doa agar Tuhan mencampur tangan, manusia mempunyai kesedaran yang lebih tinggi tentang perlindungan alam sekitar. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 31/08)